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Zápisnica č. 2/2023 

zo zasadnutia komisie komunitného rozvoja, kultúry a �portu  

obecného zastupiteľstva Obce Smolenice 

konaného dňa 15. marca 2023 

 

 
Miesto: Obecný úrad Smolenice o 17:00 hod. 
 
Prítomní: Lucia Lančaričová, Radoslav Janurík, Mgr. Martin Panák, Peter Zvonár, Jakub 
Kumančík, Ing. Svetlana Petrovičová starostka obce 
 
Zapisovateľ: Mgr. Monika Sládeková 
 
Zasadnutie komisie viedla starostka obce (ďalej len �komisia�) Ing. Svetlana Petrovičová 
  
Program: 

1. Otvorenie 
2. Kultúrne podujatia v obci 
3. Iné 
4. Záver 
 
K bodu 1 

Starostka privítala prítomných členov komisie a oboznámila ich s programom zasadnutia. 
 
K bodu 2 

Komisia aktualizovala program plánovaných kultúrnych akcií na prvý polrok 2023 a stanovila 
si termíny, úlohy a zodpovedných pre ich prípravia zabezpečenie.  
 
Prezident O�K Smolenice Radoslav Janurík za�le na doplnenie do plánu zoznam �portových 
akcií. 
 
Predseda komisie Tibor Lančarič si prostredníctvom telefonického hovoru zobral za úlohu 
zorganizovať v krátkom čase stretnutie tímu zodpovedného za prípravu Cesty rozprávkovým 
lesom na doladenie detailov a následne aj so zástupcami organizácií a zdru�ení, ktoré sa budú 
na podujatí podieľať zabezpečením jednotlivých stanoví�ť. 
 
Spolu s podujatiami na prvý polrok 2023 sa komisia zaoberala aj povinnosťami a úlohami 
súvisiacimi s prípravou Tradičného Smolenického Jarmoku. 
 
K bodu 3 

 Martin Panák odprezentoval nový vizuál a koncepciu Smolenických novín spolu 
s návrhom nového grafického prvku reprezentujúceho obec Smolenice 

 Členom komisie po�le materiály na vyjadrenie  
 Zároveň členov komisie informoval o záväzku voči ministerstvu kultúry vydať 

v ka�dom kalendárnom roku minimálne 2 čísla, čo v roku 2022 nebolo splnené a pri 
opakovanom poru�ení tejto podmienky by licencia na ich vydávanie bola obci odobraná 

 Martin Panák spolu s Monikou Sládekovou informovali aj o situácii ohľadom Kina 
Zora. Obec má záujem o opätovné spustenie jeho prevádzky v čo mo�no najkrat�om 
čase. Pre obec je to zároveň aj povinnosť, keď�e jednou z podmienok dotácie, ktorá bola 
na jeho obnovu poskytnutá, bolo zabezpečenie jeho fungovania minimálne na zmluvne 
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stanovené obdobie. Zároveň upozornili, �e počet predstavení počas kalendárneho roka, 
ku ktorému sa obec zaviazala, nebol u� niekoľko rokov splnený a bude teda potrebné 
hľadať mo�nosti, ako aktuálny rozdiel �dorovnať�. 

 
 
K bodu 4 

Starostka poďakovala členom za účasť a zasadnutie ukončila.  
 
 
 
Zápisnica bola vyhotovená dňa 20. 03. 2023. 
 
Zapísala: Mgr. Monika Sládeková 
 


